
PROTOKÓŁ Nr XXXV.2022 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 28 grudnia 2022 r. 

w Urzędzie Gminy w Majdanie Królewskim w godz. 1300 – 1336 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Janina Wójtowicz – Z- ca Wójta Gminy Majdan Królewski 

3. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 14 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. Poprosił także 

radnych o potwierdzenie swojej obecności za pomocą pilotów. W trakcie realizacji pkt 5 porządku 

obrad do obrad dołączył radny Pan Roman Stec i dalsze posiedzenie i głosowanie odbywało się w 

obecności 15 radnych.  

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady XXXV sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) określenia przepisów porządkowych obowiązujących w gminnych przewozach 
pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Gmina 
Majdan Królewski; 

2) zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok; 

3) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski. 

6. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad XXXV sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 14 radnych, Rada Gminy 13 głosami za przy 1 głosie przeciw 

przyjęła proponowany porządek obrad. 

Radny Pan Kazimierz Wilk zgłosił pomyłkę w głosowaniu i poprosił o ponowne przegłosowanie 

porządku.  

Pan Przewodniczący poddał porządek posiedzenia pod ponowne głosowanie. 

Rada Gminy 14 głosami za przyjęła proponowany porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji 

Pan Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i poddał protokół z 

XXXIV sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami za przyjęła protokół z XXXIV sesji. 

 

Ad. 4  

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował, że od ostatniej sesji wpłynęło do Urzędu Gminy łącznie 422 pisma i faktury. 

Następnie przedstawił informację o przeprowadzonych w tym okresie przetargach i zakończonych 

inwestycjach oraz złożonych wnioskach o dofinansowanie: 

1. Zawarto umowy na: 

• Rozstrzygnięcie postępowania „Przygotowanie i dostawa posiłków dla dzieci uczęszczających do 

szkół i przedszkoli na terenie gminy Majdan Królewski” podpisanie umów na dzień 02.01.20023 z 

P.H.U.P Halina Tadeusz Kopeć „Pod Korona” na łączną kwotę 489 224,00 zł 

2. Prowadzenie robót siłami własnymi: 

• Remont zaplecza socjalnego na SUW w Hucie Komorowskiej 



3. Zakończono zadania na : 

• "Rozbudowa drogi krajowej Nr 9 Radom - Rzeszów w m. Komorów polegająca na budowie 

chodnika dla pieszych w km 154 + 520 - 154 + 950 strona lewa", Wykonawca: EKOTON – Zieleń 

i Budownictwo Tadeusz Tabor, Alfredówka nr 172, 39-460 Nowa Dęba za kwotę 369 945,69 zł 

(odbiór 28.12.2022) 

• Dostawę z montażem kompensatora mocy biernej wraz z urządzeniami towarzyszącymi na 

zadaniu „Budowa wiaty przy ujęciu wody w Hucie Komorowskiej” z firmą BOGITECH ŁUKASZ 

BOGACZ Kolbuszowa, ul. Tadeusza Kościuszki, nr 17, lok. 2, 36-100 Kolbuszowa za kwotę 31 

488,00zł 

• Wykonanie robót elektrycznych na zadaniu: „Budowa wiaty przy ujęciu wody w Hucie 

Komorowskiej w zakresie instalacji odgromowej, wewnętrznej oraz wykonanie przyłącza do 

licznika. Z firmą:  Wdowiak Krzysztof STREFA 139I6 SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ 

ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ .   nr lok.  100 TARNOWSKA WOLA, kod 39-460, poczta NOWA DĘBA za 

kwotę: 35 000,88zł     

4. Nadzór nad robotami budowlanymi  wykonywanymi  na podstawie zawartych umów na terenie 

gminy przez firmy zewnętrzne.  

Ad. 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia przepisów porządkowych obowiązujących w gminnych przewozach pasażerskich 
o charakterze użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Gmina Majdan 
Królewski; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poprosił o komentarz Panią Janinę 

Wójtowicz – Z-cę Wójta Gminy.  

Pani Wójt wyjaśniła, że nadzór prawny Wojewody Podkarpackiego ma zastrzeżenia co do ilości 

zakazów zawartych w uchwale, która była podjęta na sesji listopadowej. Część zapisów tam zawartych 

wynika z ustaw i nie należy ich umieszczać w uchwale. W omawianym projekcie zapisy te zostały 

usunięte, a słowowo „zakazuje się” zastąpiono wyrażeniem „nie należy”.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

2) zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok; 

Pani Anna Trawińska – Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytała treść projektu uchwały. Pan 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnika Gminy. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie wprowadzane niniejszą uchwałą.  

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  



Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 15 głosami za podjęła uchwałę. 

(W trakcie odczytywania projektu uchwały do posiedzenia dołączył radny Pan Roman Stec – 

głosowanie nad tym i dalszymi projektami uchwał odbywało się w obecności 15 radnych) 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

3) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poprosił o komentarz Skarbnika Gminy. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF wprowadzane niniejszą uchwałą wyjaśniając, że wieloletnią 

prognozę należy dostosować do zmian w budżecie, a tych zmian w ostatnim tygodniu było bardzo dużo. 

W związku z tym należało dostosować WPF w częściach dotyczących dochodów i wydatków.    

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przy braku zapytań Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 14 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś w tym punkcie chciałby zabrać głos.  

Wójt Gminy przedstawił radnym informację dotyczącą utworzenia Kolbuszowskiego Klastra Energii 

Odnawialnej – odczytanie informacji czym jest ten klaster i jaki jest jego cel.  

Pan Wójt wyjaśnił dodatkowa, że aby móc ubiegać się o dofinansowanie na działania związane z 

odnawialną energią, trzeba spełnić szereg warunków, w tym przynależność do takiego klastra. W tym 

momencie gmina posiada już dokumentację projektową na budowę farmy fotowoltaicznej. 

Udział w klastrze nie jest bezpłatny, będzie to kwota ok. 15 tys. Zł od każdego samorządu.  

 

Następnie Pan Wójt i Przewodniczący Rady Gminy złożyli życzenia noworoczne.    

 

Ad. 7 

Zamknięcie obrad sesji.  
Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad XXXV sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując zamknął posiedzenie XXXV sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 


